

Title (en)

Dispenser for foaming a liquid product.

Title (de)

Spender zum Verschäumen eines flüssigen Füllguts.

Title (fr)

Distributeur pour faire mousser un produit liquide.

Publication

EP 0449774 A2 19911002 (DE)

Application

EP 91810181 A 19910320

Priority

DE 4009574 A 19900324

Abstract (en)

[origin: US5156307A] The dispenser has a circular mixing chamber (8) which is arranged immediately in front of a mixing nozzle (7). A first channel (15) leads to the mixing chamber (8) which is connected with a rising pipe which is immersed in the filled material of a squeezable container. Simultaneously, a second channel (9) leads into the mixing chamber which is connected to the air space above the filled material. A sieve arranged in the outlet channel (19) at a distance after the mixing nozzle which completely covers the outlet channel under the effect of the pressure of the filled material flowing out when the container (1) is squeezed. With release of the container, the sieve partially releases the outlet channel under the suction effect of the air return flow. With that, the container is rapidly ready for a renewed press sequence.

Abstract (de)

Der Spender hat eine kreisförmige Mischkammer (8), die unmittelbar vor einer Gemischdüse (7) angeordnet ist. Zur Mischkammer (8) führt ein erster Kanal (15), der mit einem, in das Füllgut im zusammenpressbaren Behälter eingetauchten Steigrohr (3) verbunden ist. Gleichzeitig führt ein zweiter Kanal (9) in die Mischkammer, der mit dem Luftraum über dem Füllgut verbunden ist. Im bestand nach der Gemischdüse ist in einem Austrittskanal (19) ein Sieb angeordnet, das beim Zusammenpressen des Behälters (1) unter der Druckwirkung des ausströmenden Füllgutes den den Austrittskanal vollständig abdeckt. Beim Loslassen des Behälters gibt das Sieb unter der Saugwirkung der zurückströmenden Luft den Austrittskanal teilweise frei. Damit ist der Behälter rasch wieder für einen neuen Pressvorgang bereit. <IMAGE>

IPC 1-7

B05B 7/00

IPC 8 full level

B05B 7/00 (2006.01); **B05B 7/10** (2006.01); **B05B 11/00** (2006.01); **B05B 11/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B05B 7/0031 (2013.01 - EP); **B05B 7/0037** (2013.01 - EP US); **B05B 7/10** (2013.01 - EP US); **B05B 11/0027** (2013.01 - EP US);
B05B 11/0059 (2013.01 - EP US); **B05B 11/043** (2013.01 - EP US); **B05B 11/045** (2013.01 - EP US)

Cited by

CN110786345A; US8087548B2; WO2014008274A1; WO2009139862A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0449774 A2 19911002; **EP 0449774 A3 19911211**; **EP 0449774 B1 19931103**; AT E96699 T1 19931115; DE 59100542 D1 19931209;
US 5156307 A 19921020

DOCDB simple family (application)

EP 91810181 A 19910320; AT 91810181 T 19910320; DE 59100542 T 19910320; US 67353491 A 19910322